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Pan Czesław Renkiewicz

Prezydent Miasta Suwałk

Tadeusz Czerwiecki

Radny Rady Miasta Suwałk

INTERPELACJA

Od  wielu  lat  w  naszym  mieście  funkcjonuje  Suwalski  Budżet  Obywatelski.  Z

czasem     zaciera     się     pamięć     mieszkańców     o     źródłach     finansowania     i

wykonawcach poszczególnych inwestycji,  wykonanych w ramach tego budżetu.

Proszę o rozważenie możliwości odpowiedniego  ich oznakowania .

Poruszając  się  po  drogach  naszego  regionu  często  można  zauważyć  tablice

informujące ,  że taki  odcinek drogi został wykonany ze środków  UE.  Wydaje mi

się  ,   że   podobna   informacj.a   np.   przy   parkingu   wykonanym     przy   pomocy

Budżetu  Obywatelskiego,    oprócz  informacj.i  o  inwestorze,    jest  doskonawm

sposobem na aktywizację  Suwalczan w tym zakresie .
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